
مـدیرعامل شرکـت کـاوه میسـا در
گفتوگـو بـا اگروفودنیـوز مطـرح
کـرد: روابـط خـارجی مناسـب، پیـش

نیاز توسعه صادرات +ویدئو

بابک حاتمی معتقد است حمایت دولت از شرکتهای تولیدکننده فناوری
باعث حضور موثر در بازارهای بینالمللی و افزایش صادرات خواهد شد.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، بابک
حاتمی مدیرعامل شرکت کاوه میسا در حاشیه دهمین نمایشگاه بین
المللی قهوه و نوشیدنی در خصوص فعالیت این شرکت به خبرنگار ما
گفت: شرکت کاوهمیسا بیش از ده سال سابقه در زمینه تولید انواع
اسانس، طعم دهنده و افزودنیهای غذایی دارد و طی دو سال گذشته با
سرمایهگذاری جدید افزایش ظرفیت و تنوع محصول را ایجاد کرده است.

حاتمی افزود: افزایش کیفیت محصولات و تکنولوژی مورد استفاده این
شرکت برای رسیدن به استانداردهای بین المللی، هدف اصلی این

مجموعه است.

مدیرعامل شرکت کاوه میسا تصریح کرد : برای رسیدن به اهداف شرکت،
نگاه ویژهای به بازار کشورهای همجوار داریم زیرا در حال حاضر
پتانسیل صادرات محصولاتمان ایجاد شده است و در این نمایشگاه نیز
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موفق به ایجاد ارتباطهای اولیه شده ایم تا در ششماه دوم سال
اقدام به صادرات کنیم.

وی بیان کرد: شرکت های صنایع آشامیدنی و غذایی و تا حدودی صنایع
داروسازی بازارهای هدف شرکت کاوه میسا می باشند و در این راستا
انـواع طعمدهنـدهها و افزودنیهـایی کـه بـاعث بـالا رفتـن کیفیـت

محصولاتشان میشود را تامین میکنیم.

برای مشاهده واضح ویدیوی زیر فیلترشکن را
خاموش و روی مربع زیر فیلم کلیک کنید

حاتمی تامین مواد اولیه و ماشین آلات را چالش اصلی صنعت غذا
برشمرد و گفت: به دلیل تحریمها، مجبور به طراحی و ساخت ماشین آلات
مورد نیاز خود شدیم و با تامین مواد اولیه از منابع داخلی تا

حدود هفتاد درصد نیاز خود را به خارج کاهش داده ایم.

این فعال صنعت غذا عنوان کرد: حمایت دولت از شرکتهای تولیدکننده
فناوری باعث حضور موثر در بازارهای بینالمللی خواهد شد زیرا در
حال حاضر نیاز به روابط خارجی بهتر، برای صادرات بیشتر نیاز کشور

است.

مدیرعامل شرکت کاوه میسا ضمن ابراز خرسندی از اولین حضور این
شرکت در نمایشگاه گفت: کیفیت نمایشگاه خوب بود، بازدیدکنندگان
خارجی نیز به اندازه بازدیدکنندگان داخلی داشتیم و با کسب تجربه،

سالهای آتی حضور بهتری خواهیم داشت.

بابک حاتمی در پایان خاطرنشان کرد: زمانی احساس موفقیت خواهیم
کرد که نیاز فعالین صنعت غذا و دارویی را برطرف کرده و مشکلات

تولیدی آنها را حل کنیم.

سرویس خبری: صنعت غذا
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